

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/60
19 November 1975

Textiles Surveillance Body

DRAFT AGENDA FOR THE FIFTEENTH MEETING (1975)¹ OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

As agreed there will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the new ILO Building, Room VII R-2, on Wednesday, Thursday and Friday, 19-21 November. The meeting will start at 3.0 p.m. on Wednesday.

The following are the main subjects for discussion:

1. Approval of the draft report of the thirteenth meeting (document TEX.SB/W/59).

2. Review of notifications

A. Notifications under examination by the TSB

- (a) Australia/Macao - Article 3 (TEX.SB/49);
- (b) Australia/Hong Kong - Article 3 (TEX.SB/62);
- (c) Australia/Korea - Article 3 (TEX.SB/66);

The replies received from Australia to questions posed by the TSB in connexion with its first review of the agreements mentioned under (a) and (b) above were circulated to members during the meeting held from 15 to 18 September.

(d) Canada/Korea - Article 3 (TEX.SB/71).

The notification of the agreement reached between the two parties is expected.

B. New notifications

- (a) Progress reports received from Spain and Austria, documents TEX.SB/86 and 87 respectively;
- (b) Portugal (on behalf of Macao) - Article 2:1 and 2:4 (TEX.SB/88);
- (c) Australia/Singapore - Article 3:5(11) (TEX.SB/89);
- (d) EEC/Korea - Article 3:6 (TEX.SB/90);
- (e) Malaysia - Article 2:1 and 2:4 (TEX.SB/91).

3. Continuation of the discussion of certain issues, e.g. Article 3(8) and Article 1(2).

4. Other business (including any information received on import surveillance systems).

¹Twenty-ninth meeting of the TSB.

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/60

19 novembre 1975

Organe de surveillance des textiles

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA QUINZIEME REUNION (1975)¹ DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

Comme il a été convenu, une réunion de l'Organe de surveillance des textiles aura lieu les mercredi, jeudi et vendredi, du 19 au 21 novembre, au siège de l'OIT (nouveau bâtiment) salle VII R-2. L'ouverture est fixée au mercredi 3 h.

La discussion portera principalement sur les questions ci-après :

1. Approbation du projet de rapport sur la treizième réunion (document TEX.SB/W/59).

2. Examen des notifications

A. Notifications actuellement examinées par l'OST

a) Australie/Macao - Article 3 (TEX.SB/49);

b) Australie/Hong-kong - Article 3 (TEX.SB/62);

c) Australie/Corée - Article 3 (TEX.SB/66);

Les réponses de l'Australie aux questions posées par l'OST à la suite de son premier examen des accords mentionnés sous (a) et (b) ci-dessus ont été distribuées aux membres au cours de la réunion qui s'est tenue du 15 au 18 septembre.

d) Canada/Corée - Article 3 (TEX.SB/71);

La notification de l'accord conclu entre les deux parties est attendue.

B. Nouvelles notifications

a) Rapports sur les progrès réalisés, reçus de l'Espagne et de l'Autriche, documents TEX.SB/86 et 87 respectivement.

b) Portugal (pour Macao) - Article 2:1 et 2:4 (TEX.SB/88);

c) Australie/Singapour - Article 3:5(ii) (TEX.SB/89);

d) CEE/Corée - Article 3:6 (TEX.SB/90);

e) Malaisie - Article 2:1 et 2:4 (TEX.SB/91).

3. Continuation des discussion sur certains sujets, e.g. Article 3:8 et Article 1:2

4. Autres questions (y compris tous renseignements communiqués sur les système de surveillance des importations).

1 Vingt-neuvième réunion de l'OST.